
ZAPISNIK 

Sa sastanka Stožera civilne zaštite Općine Šolta održane dana 05.01.2022. godine  

Nazočni:  

Željko Zlendić - načelnik Stožera CZ  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik  

Josip Burica, član Stožera  

Eugen Basic, član Stožera 

Sjednica Stožera CZ Općine Šolta započela je u 09:30 sati.  

 

Tema sastanka : Opća epidemiološka situacija na otoku  

Općinski načelnik izvješćuje da je prema izvješću Nastavnog zavoda za javno zdravstvo od jučer, 

04.01, procijepljenost protiv Covid-19 na Šolti nešto viša u postotku od procijepljenosti u našoj 

Županiji, pa i procijepljenosti u Hrvatskoj . 

Na nivou  HR  1 dozom cijepljeno je 53% građana, a sa 2 doze 46%,  u Splitsko- dalmatinskoj županiji  

1 dozom 43%, a sa 2 doze 36%, dok je na području Šolte 1 dozom cijepljeno 60% stanovnika, a sa 2 

doze 51 %. Zadnja dva organizirana cijepljenja obavljena su 22.11.2021. kada je cijepljeno 153 osobe i 

28.12.2021. čak 207 osoba.  

Zaključuje da će Općina Šolta u dogovoru sa Domom zdravlja SDŽ i NZJZ SDŽ ponovno organizirati 

cijepljenje na Šolti i to u drugoj polovinu siječnja, a ovisno o broju zainteresiranih. 

 

Načelnik Stožera  ističe kako je epidemiološka situacija u Hrvatskoj sve ozbiljnija, a Splitsko – 

dalmatinska županija prednjači u broju oboljelih, te je time za očekivati da će i na Šolti broj oboljelih 

biti veći. Nakon ovih blagdana i okupljanja, posebice mladih, o širenju virusa i broju oboljelih znat će 

se u slijedećim danima. Stožer će postupiti prema uputama koje očekuje od Županijskog stožera. Do 

tada valja upozoriti stanovništvo  da se pridržavaju svih dosad donesenih mjera i uputa. Obzirom da i 

sada ima znatan broj oboljelih na Šolti, dobro bi bilo podsjećati ili uputiti one koji nisu svjesni da 

cijepljenje ne sprječava u potpunosti mogućnost širenja infekcije, pa da cijepljene osobe koje ostvare 

bliski kontakt s bolesnikom, odnosno imaju u kućanstvu oboljelu osobu, moraju se slijedeća dva 

tjedna strogo pridržavati mjera za smanjenje prijenosa infekcije. To su neki od detalja o kojima se 

treba voditi računa, na koje upućuju liječnici ali nekako misli da ljudi nisu toga svjesni. 

 

Općinski načelnik izvješćuje da je jako važno da se testiranje na Covid na Šolti ponovno redovito 

obavlja i to svaki drugi dan u smjeni dr. Senke Brajčić od 8 do 9:30 sati, naravno uz uputnicu 

liječnika. Predlaže da Stožer o tome obavijesti stanovništvo, te da ih pozove da smanje okupljanja i 

druženja, posebice u zatvorenom prostoru, što će sigurno doprinijeti smanjenju širenja zaraze 

koronavirusom. 

Sjednica je završila u 10:05 sati. 

 

KLASA: 810-01/22-02/01 

URBROJ: 2181/03-03-22-1 

U Grohotama, 05.01.2022.g. 

Načelnik Stožera CZ Općine Šolta 

    Željko Zlendić 


